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Sammanträdesdatum 

2022-06-08 
 

 

  
 
Plats och tid Gamla Kommunalhuset, Kallinge, kl. 14.00—16.00 

Beslutande Ledamöter 

Se särskild förteckning 

 Ersättare 

Se särskild förteckning 

Övriga närvarande Se särskild förteckning 

Justerare Stefan Österhof (S) 

Justeringens plats och tid Digital justering, Stadshuset Kommunledningsförvaltningen 2022-06-14 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 105-107 
 RosMarie Ronnehed  

 Ordförande 

  

  
Åsa Evaldsson (M) 

 

 Justerare 

  

 
Stefan Österhof (S) 

 

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutsinstans Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 2022-06-08 

Datum då anslaget sätts upp 2022-06-15   

Datum då anslaget tas ned 2022-07-07 

Förvaringsplats för protokollet "[Förvaringsplats för protokollet]"  
 

Underskrift 

  

 
RosMarie Ronnehed 
Nämndsekreterare UN 
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter Åsa Evaldsson (M), Ordförande 
Silke Jacob (C), 1:e vice ordförande 
Stefan Österhof (S), 2:e vice ordförande 
Tony Holgersson (SD) 
Tim Aulin (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare Kenth Carlsson (M) 
Louise  Edlund (M) 
Sviatlana Leuchuk (M) 
Johnny Håkansson (S) 
Martin Moberg (S) 
Robin Bowin (V) 
Eva Kihlström-Widstrand (SD)  
 

Övriga närvarande  

Ersättare - 

Tjänstemän Tobias Ekblad, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare UN 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
Jeanette Mauritzsson, ekonom 
Gunilla Johansson, ekonom 
Ronny Mattsson, verksamhetschef gymnasiet 
Charlotte Kansikas, verksamhetschef grundskola 
Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef förskola 
Sofia Wildros, verksamhetschef RoS 
Christina Harang, verksamhetschef EMI 

Övriga - 
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Ärendelista 

§ 105 Dnr 2022-000023 004 4 
Fastställande av dag för justering ...................................................... 4 

§ 106 Dnr 2022-000024 004 5 
Godkännande av dagordning ............................................................. 5 

§ 107 Dnr 2022-000246 041 6 
Budget 2023 - arbetsförslag ekonomi och mål. .................................. 6 
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§ 105 Dnr 2022-000023 004 

Fastställande av dag för justering 

 

Sammanfattning  

2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 

jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 

utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) utses jämte ordföranden justera dagens 

nämndsprotokoll. 

      

Bedömning 

Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 

     

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås besluta; 

1. att nämndsprotokollet justeras 2022-06-14 genom digital signering. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S) 

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-06-14 

genom digital signering 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
8e

4e
92

0b
-6

de
f-

41
03

-9
76

d-
41

ac
e6

d6
13

48



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

5(9) 
2022-06-08  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 106 Dnr 2022-000024 004 

Godkännande av dagordning 

 

Sammanfattning  

Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med 

kallelseutskick. 

      

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för 

nämndssammanträdet 2022-06-08.   

      

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 107 Dnr 2022-000246 041 

Budget 2023 - arbetsförslag ekonomi och mål. 

 

Sammanfattning  

Förvaltningschef Tobias Ekblad delgav utbildningsnämndens ledamöter 

förslag till Budget 2023. Inledningsvis redogjordes för nuvarande mål som 

föreslås vara fortsatt kvar för utbildningsnämnden; 

• En likvärdig förskola och skola där alla ges möjligheter att utvecklas 

så långt som möjligt utefter var och ens förutsättningar 

• Genom tidiga insatser och förebyggande arbete får barn och unga en 

bra skolgång och en hälsosam skolmiljö. 

• I våra verksamheter lyssnar vi på barn och ungdomar och tar hänsyn 

till deras behov. 

• Vi arbetar trygghetsskapande för att främja en god skolmiljö. 

 Ett hållbart arbetsliv i fokus där det skapas en god arbetsmiljö där 

medarbetare mår bra och utvecklas. 

 

Vidare redogjordes förvaltningschefen för förutsättningar: 

 Inför år 2021 beviljades äskanden på ca 22 000 Tkr, ca 34 000 Tkr 

beviljades inte.  

 Inför år 2022 beviljades äskanden på 15 000 Tkr av ca 17 000 Tkr 

(ursprungligen 21 000 Tkr).  

 Besparingar på ca 18 000 Tkr för 2022. 

 Prognosen påverkas av att ytterligare 3 600 Tkr har tillkommit (start 

av inköpsenhet och besparingar). Besparingarna har lagts ut på 

verksamheterna och centralt. 

 Åtgärder har vidtagits under år 2021 och år 2022 för att nå en budget 

i balans 2022 och framåt. 

 

Övergripande statistik för en överblick avseende grundskola och 

gymnasieskola delgavs utbildningsnämndens ledamöter (betygsresultat, 

meritvärde, behörighet till yrkesprogram, ”lägsta-betyg” i matematik och 

svenska samt uppnådda kunskapsnivåer mm.  

Resultaten är hämtade från SKR; Öppna jämförelser. 
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Bedömning 

Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i sin sammanfattande bedömning 

följande; 

• Antalet barn i förskola minskar och inom grundskolan kommer de att 

minska – men inte ännu.  

• De ”överskott” som minskningen av barn medför går till besparingar 

och underskott på andra konton. 

• Vi ser en stabilitet i ekonomin på gymnasieskolan/vuxenutbildningen 

och inom förskolan. Grundskolan har fortsatt stora behov.  

• Inga medel kommer äskas för förskolans verksamhetsområde. Vi tar 

ansvar för tilldelad budget;  

dvs det innebär att vi inte äskar om vi inte måste. Vi ser att tilldelad 

budget för förskolan har varit tillräcklig i mångt och mycket för 21 

och 22 men överskott efter effektiviseringar går till besparingar. Vi 

äskar alltså inte om vi inte måste. Det menar jag visar på att vi tar 

ansvar. Budget 23 finns inte ännu.  

• När lokaler börjar komma på plats måste vi fokusera på utbildning.  

• Kunskapsresultaten har mer att önska. Vi måste vända trenden. 

• Det finns identifierade åtgärder som kan sättas in – behöver resurser 

för detta. 

• Lärare för tvålärarskap. (två legitimerade lärare i samma klassrum) 

• Svenska som andraspråkslärare är för få inom grundskolan – äskas i 

budget 23. 

• Lagkrav elevhälsan. (Lagkrav gällande elevhälsan träder i kraft 

januari 23.  Äskas i budget 23. Se underlag budget 23.) 

• IT – infrastruktur och hårdvara. 

• Heltidsmentorer inom grundskolan. 

• Fler skolledare inom grundskolan (50 – 70 medarbetare). 

• Kompetensutveckling – inköpsstopp och fallande resultat. 

• Ökade kostnader för interkommunal ersättning och bidrag till 

fristående behöver kompenseras. 

(Förvaltningschefen uppger att IKE (interkommunal ersättning) och 

bidrag till fristående enligt prognos är en minuspost totalt. Har så 

varit i flera år. Vi har inte beviljats medel för dessa. Att vi ha fler 

elever utifrån som kommer till oss är glädjande men som jag 
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förklarade på budgetmötet så är totalen minus. Detta beror på att vi 

startar upp klasser med säg 25 elever. Lämna fem av eleverna 

klassen måste vi betala antingen till annan kommun eller för den 

fristående de går till en elevpeng för var och en av dessa elever. 

Dock kvarstår hela kostnaden för klassen och dess personal och 

lärare för de återstående 20. Det blir alltså ökade kostnader. Först 

betala lärare för klassen vi har sedan också då betala ut till andra 

kommuner/fristående för de som går dit. Elever som kommer in från 

andra kommuner eller för den delen fristående skolor sätts i 

befintliga klasser. Vi får då ersättning för den eleven som minskar 

kostnader som redan finns då klassen är startad. Men som sagt så på 

totalen går vi minus vilket underlaget för uppföljningarna varje 

månad visar.) 

 

• Ökade kostnader pg a världsläget (yrkesprogrammen, IT). 

• Lagförändring med ökat antal poäng på yrkesprogram – behövs då 

fler lärare. 

 

Vidare genomgicks äskanden i fallande prioriteringsordning, samt 

konsekvenser om inte äskandena beviljas. 

1.  Behov inom grundskolan. 

  2.  Behov inom gymnasieskolan. 

  3.  Behov inom kompetensutveckling och    utbetalningar till  

        fristående aktörer och interkommunal ersättning. 

 4.  Behov inom digitalisering. 

 5.  Behov inom förskolan. 

 

Besparingar och minskade anslag kommer inverka negativt på barnens rätt 

till en likvärdig utbildning, ledning och stimulans. Barnrättsperspektivet bör 

tas i beaktande vid beslut i KF. 

Avslutningsvis redogjorde förvaltningschefen för investeringar. I förra årets 

budget beviljades investeringar på 5 000 Tkr. Ytterligare investeringsmedel 

föreslås på ca 10 000 Tkr; framförallt inom Blekinge Naturbruksgymnasium 

och Hoby Lant & Skog samt för att rusta upp lärmiljöerna inom förskolan 

och grundskolan. 
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Efter dagens extra nämndssammanträde kommer ett färdigställt förslag 

gällande Budget 2023 att tillställas Utbildningsnämnden vid ordinarie 

nämndssammanträde den 18 juni 2022. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

tjänstgörande ersättare Eva Kilström-Widstrand (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Ekonomienheten 
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Dokumentet är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering.
Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Undertecknarens identitet är registrerad och listad här nedan.

Med min signatur bekräftar jag innehållet i ovanstående dokument.

Serienummer: EopwE0UsoRScwvJeQS1ZbQ

Lena Rose-Marie Ronnehed
Nämndssekreterare

2022-06-14 09:21

Serienummer: /oBUfe4xf7iLEwuENlbo5A

STEFAN ÖSTERHOF

2022-06-14 11:31

Serienummer: zP4RXUDBgkWhbWggsCbFlg

ÅSA EVALDSSON

2022-06-14 13:16

Detta dokument är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering. 
Certifikat i detta dokument är säkra och validerade med hjälp av de 
matematiska hashfunktionerna i originaldokumentet.

Dokumentet är låst för ändringar och har en tidsstämpel med ett certifikat 
från en pålitlig tredje part. Alla kryptografiska signeringscertifikat är 
inbäddade i PDF-filen och kan användas för godkännande i framtiden.

Hur man verifierar att dokumentet är i original
Detta dokument är skyddat med ett Adobe CDS-certifikat. När du öppnar 
dokumentet i Adobe Reader ser du att det är certifierat i Visma Addos 
signeringstjänst. Detta garanterar att  innehållet i dokumentet är 
oförändrat.

Du kan verifiera de kryptografiska signeringscertifikaten i dokumentet med 
Visma Addos validator på denna webbsida 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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Utöver detta dokument kan ett eller flera dokument och bilagor höra till försändelsen.
Alla dokument i försändelsen är listade nedan. I händelseloggen
står alla åtgärder som relaterar till signeringen av dokumentet.

Dokument i försändelsen

Detta dokument
Protokoll UN 2022-06-08.pdf

Ovanstående dokument och bilagor som lämnats in i signerad form har 
skickats till alla parter via e-post eller en nedladdningslänk. 
Undertecknaden är ansvarig för nedladdning och säker lagring av 
dokument och bilagor.

Ladda ner dokument
Om du som undertecknare har fått en länk där du kan ladda ner 
dokumenten kommer den att vara giltig i upp till 10 dagar efter 
mottagande. Därefter kommer dokumenten att raderas från Visma Addo.

Händelselogg för dokument

Händelselogg för dokumentet
2022-06-14 09:20 Underskriftsprocessen har startat
2022-06-14 09:20 Underskriftsprocessen har startat
2022-06-14 09:20 Underskriftsprocessen har startat
2022-06-14 09:20 En avisering har skickats till Åsa Evaldsson
2022-06-14 09:20 En avisering har skickats till Stefan Österhof
2022-06-14 09:20 En avisering har skickats till Rosmarie Ronnehed
2022-06-14 09:20 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Rosmarie Ronnehed
2022-06-14 09:21 Lena Rose-Marie Ronnehed har signerat dokumentet Protokoll UN 2022-06-08.pdf via BankID Sverige (Unikt ID: 

EopwE0UsoRScwvJeQS1ZbQ)
2022-06-14 09:21 Alla dokument har undertecknats av Rosmarie Ronnehed
2022-06-14 11:21 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Stefan Österhof
2022-06-14 11:31 STEFAN ÖSTERHOF har signerat dokumentet Protokoll UN 2022-06-08.pdf via BankID Sverige (Unikt ID: 

/oBUfe4xf7iLEwuENlbo5A)
2022-06-14 11:31 Alla dokument har undertecknats av Stefan Österhof
2022-06-14 13:13 Dokumentet öppnades via länken som skickades till Åsa Evaldsson
2022-06-14 13:16 ÅSA EVALDSSON har signerat dokumentet Protokoll UN 2022-06-08.pdf via BankID Sverige (Unikt ID: 

zP4RXUDBgkWhbWggsCbFlg)
2022-06-14 13:16 Alla dokument har undertecknats av Åsa Evaldsson

Visma Addo
Visma Consulting • Gærtorvet 1-5 • 1799 Copenhagen V • Denmark

addo@visma.com • www.visma.dk/addo

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
8e

4e
92

0b
-6

de
f-

41
03

-9
76

d-
41

ac
e6

d6
13

48








 


Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


1(9) 


Sammanträdesdatum 


2022-06-08 
 


 


  
 
Plats och tid Gamla Kommunalhuset, Kallinge, kl. 14.00—16.00 


Beslutande Ledamöter 
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 Ersättare 


Se särskild förteckning 


Övriga närvarande Se särskild förteckning 
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Underskrifter 


 Sekreterare 


 


Paragrafer §§ 105-107 
 RosMarie Ronnehed  


 Ordförande 


  


  
Åsa Evaldsson (M) 


 


 Justerare 


  


 
Stefan Österhof (S) 


 


 
 ANSLAG/BEVIS 


Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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Beslutande  


Ledamöter Åsa Evaldsson (M), Ordförande 
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Stefan Österhof (S), 2:e vice ordförande 
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§ 105 Dnr 2022-000023 004 


Fastställande av dag för justering 


 


Sammanfattning  


2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 


jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 


utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) utses jämte ordföranden justera dagens 


nämndsprotokoll. 


      


Bedömning 


Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 


     


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås besluta; 


1. att nämndsprotokollet justeras 2022-06-14 genom digital signering. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S) 


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden beslutar att nämndsprotokollet justeras 2022-06-14 


genom digital signering 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


5(9) 
2022-06-08  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 106 Dnr 2022-000024 004 


Godkännande av dagordning 


 


Sammanfattning  


Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med 


kallelseutskick. 


      


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för 


nämndssammanträdet 2022-06-08.   


      


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 107 Dnr 2022-000246 041 


Budget 2023 - arbetsförslag ekonomi och mål. 


 


Sammanfattning  


Förvaltningschef Tobias Ekblad delgav utbildningsnämndens ledamöter 


förslag till Budget 2023. Inledningsvis redogjordes för nuvarande mål som 


föreslås vara fortsatt kvar för utbildningsnämnden; 


• En likvärdig förskola och skola där alla ges möjligheter att utvecklas 


så långt som möjligt utefter var och ens förutsättningar 


• Genom tidiga insatser och förebyggande arbete får barn och unga en 


bra skolgång och en hälsosam skolmiljö. 


• I våra verksamheter lyssnar vi på barn och ungdomar och tar hänsyn 


till deras behov. 


• Vi arbetar trygghetsskapande för att främja en god skolmiljö. 


 Ett hållbart arbetsliv i fokus där det skapas en god arbetsmiljö där 


medarbetare mår bra och utvecklas. 


 


Vidare redogjordes förvaltningschefen för förutsättningar: 


 Inför år 2021 beviljades äskanden på ca 22 000 Tkr, ca 34 000 Tkr 


beviljades inte.  


 Inför år 2022 beviljades äskanden på 15 000 Tkr av ca 17 000 Tkr 


(ursprungligen 21 000 Tkr).  


 Besparingar på ca 18 000 Tkr för 2022. 


 Prognosen påverkas av att ytterligare 3 600 Tkr har tillkommit (start 


av inköpsenhet och besparingar). Besparingarna har lagts ut på 


verksamheterna och centralt. 


 Åtgärder har vidtagits under år 2021 och år 2022 för att nå en budget 


i balans 2022 och framåt. 


 


Övergripande statistik för en överblick avseende grundskola och 


gymnasieskola delgavs utbildningsnämndens ledamöter (betygsresultat, 


meritvärde, behörighet till yrkesprogram, ”lägsta-betyg” i matematik och 


svenska samt uppnådda kunskapsnivåer mm.  


Resultaten är hämtade från SKR; Öppna jämförelser. 
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Bedömning 


Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i sin sammanfattande bedömning 


följande; 


• Antalet barn i förskola minskar och inom grundskolan kommer de att 


minska – men inte ännu.  


• De ”överskott” som minskningen av barn medför går till besparingar 


och underskott på andra konton. 


• Vi ser en stabilitet i ekonomin på gymnasieskolan/vuxenutbildningen 


och inom förskolan. Grundskolan har fortsatt stora behov.  


• Inga medel kommer äskas för förskolans verksamhetsområde. Vi tar 


ansvar för tilldelad budget;  


dvs det innebär att vi inte äskar om vi inte måste. Vi ser att tilldelad 


budget för förskolan har varit tillräcklig i mångt och mycket för 21 


och 22 men överskott efter effektiviseringar går till besparingar. Vi 


äskar alltså inte om vi inte måste. Det menar jag visar på att vi tar 


ansvar. Budget 23 finns inte ännu.  


• När lokaler börjar komma på plats måste vi fokusera på utbildning.  


• Kunskapsresultaten har mer att önska. Vi måste vända trenden. 


• Det finns identifierade åtgärder som kan sättas in – behöver resurser 


för detta. 


• Lärare för tvålärarskap. (två legitimerade lärare i samma klassrum) 


• Svenska som andraspråkslärare är för få inom grundskolan – äskas i 


budget 23. 


• Lagkrav elevhälsan. (Lagkrav gällande elevhälsan träder i kraft 


januari 23.  Äskas i budget 23. Se underlag budget 23.) 


• IT – infrastruktur och hårdvara. 


• Heltidsmentorer inom grundskolan. 


• Fler skolledare inom grundskolan (50 – 70 medarbetare). 


• Kompetensutveckling – inköpsstopp och fallande resultat. 


• Ökade kostnader för interkommunal ersättning och bidrag till 


fristående behöver kompenseras. 


(Förvaltningschefen uppger att IKE (interkommunal ersättning) och 


bidrag till fristående enligt prognos är en minuspost totalt. Har så 


varit i flera år. Vi har inte beviljats medel för dessa. Att vi ha fler 


elever utifrån som kommer till oss är glädjande men som jag 
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förklarade på budgetmötet så är totalen minus. Detta beror på att vi 


startar upp klasser med säg 25 elever. Lämna fem av eleverna 


klassen måste vi betala antingen till annan kommun eller för den 


fristående de går till en elevpeng för var och en av dessa elever. 


Dock kvarstår hela kostnaden för klassen och dess personal och 


lärare för de återstående 20. Det blir alltså ökade kostnader. Först 


betala lärare för klassen vi har sedan också då betala ut till andra 


kommuner/fristående för de som går dit. Elever som kommer in från 


andra kommuner eller för den delen fristående skolor sätts i 


befintliga klasser. Vi får då ersättning för den eleven som minskar 


kostnader som redan finns då klassen är startad. Men som sagt så på 


totalen går vi minus vilket underlaget för uppföljningarna varje 


månad visar.) 


 


• Ökade kostnader pg a världsläget (yrkesprogrammen, IT). 


• Lagförändring med ökat antal poäng på yrkesprogram – behövs då 


fler lärare. 


 


Vidare genomgicks äskanden i fallande prioriteringsordning, samt 


konsekvenser om inte äskandena beviljas. 


1.  Behov inom grundskolan. 


  2.  Behov inom gymnasieskolan. 


  3.  Behov inom kompetensutveckling och    utbetalningar till  


        fristående aktörer och interkommunal ersättning. 


 4.  Behov inom digitalisering. 


 5.  Behov inom förskolan. 


 


Besparingar och minskade anslag kommer inverka negativt på barnens rätt 


till en likvärdig utbildning, ledning och stimulans. Barnrättsperspektivet bör 


tas i beaktande vid beslut i KF. 


Avslutningsvis redogjorde förvaltningschefen för investeringar. I förra årets 


budget beviljades investeringar på 5 000 Tkr. Ytterligare investeringsmedel 


föreslås på ca 10 000 Tkr; framförallt inom Blekinge Naturbruksgymnasium 


och Hoby Lant & Skog samt för att rusta upp lärmiljöerna inom förskolan 


och grundskolan. 
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Efter dagens extra nämndssammanträde kommer ett färdigställt förslag 


gällande Budget 2023 att tillställas Utbildningsnämnden vid ordinarie 


nämndssammanträde den 18 juni 2022. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


tjänstgörande ersättare Eva Kilström-Widstrand (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Ekonomienheten 
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